



## اللجنة الدائمة للموازنة والتخطيط

طهران، الجمهورية الإسلامية الإيرانية

09-12 تموز/يوليو 2023



### جدول الأعمال التفصيلي

#### 1. إقرار جدول الأعمال

يُدعى المشاركون إلى إقرار مشروع جدول الأعمال، إذا لم ترد بنود إضافية للنظر فيها.

#### 2. انتخاب أعضاء المكتب

يشجع المشاركون على التطوع لشغل مناصبي نائب الرئيس، ومقرر الاجتماع.

#### 3. الكلمة الافتتاحية من قبل رئيس الاجتماع

يُدعى/تُدعى رئيس/ة الاجتماع إلى إلقاء كلمته/ها.

#### 4. تقرير الأمين العام للجمعية البرلمانية الآسيوية

سيقدم الأمين العام تقريره عن عمل آخر التطورات المتعلقة باللجنة الدائمة.

#### 5. النظر في:

- مشروع قرار بشأن تخطيط موازنة الجمعية البرلمانية الآسيوية

يُطلب من المشاركين دراسة التقرير النهائي للجنة الدائمة (اللجنة الدائمة للموازنة والتخطيط للجمعية البرلمانية الآسيوية Rep/2023/06، 10 كانون الثاني/يناير 2023) الذي شجعت فيه البرلمانات الأعضاء على بذل قصارى جهودها للتوصل إلى قرار بتوافق الآراء بشأن أسلوب ومبلغ وصيغة اشتراكها المقرر في

الموازنة السنوية للجمعية البرلمانية الآسيوية. وستناقش التعديلات المقترحة على مشروع القرار في هذه الجلسة وستدرج في حالة الموافقة عليها.

6. اعتماد التقرير النهائي

سيعتمد التقرير النهائي للاجتماع وسيقدم في الوقت المناسب.

7. ما يستجد من أعمال

يمكن تقديم معلومات لعناية المشاركين في إطار هذا البند.



# Asian Parliamentary Assembly

## Standing Committee on Budget and Planning



Tehran, Islamic Republic of Iran  
9 - 12 July 2023

### Annotated Agenda

#### 1- Adoption of the Agenda

Participants are called upon to adopt the draft agenda, if there are no additional items to be considered.

#### 2- Election of the Bureau

Participants are requested to volunteer for the positions of Vice-Chair and Rapporteur of the meeting.

#### 3- Opening Remarks by Chairperson

The Chairperson is called upon to present her/his remarks.

#### 4- Report by APA Secretary General

Secretary General will present his report on the work of the latest development regarding the Standing Committee.

#### 5- Consideration of:

- Draft Resolution on Planning APA Budget

Participants are requested to study the Final Report of the Standing Committee (APA SC. Budget and Planning Rep/2023/06 - 10 Jan 2023) in which the member parliaments were encouraged to do their utmost efforts to reach a consensus decision on modality, amount and formula for their assessed contribution to the APA annual Budget. The proposed amendments to the draft resolution will be discussed in this session and incorporated if approved.

#### 6- Adoption of Final Report

The Final Report of the meeting will be adopted and provided in due course of time.

## 7- Any other matters

Information for the attention of participant may be presented under this item.